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BRMG-KPGiM-III.0012.7.2015 

 
Protokół Nr 9-7/2015 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 28 kwietnia 2015 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 
15.00, w sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecna radna Anna Kołakowska. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 9 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu, i 
zaproponował wniesienie do porządku obrad następujące zmiany: 
 

 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
– jednostki budżetowej – druk nr 232. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie  1.1. ? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 1.1. porządku obrad. 
 

 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie wraz z Gminą Miasta Gdyni, Gminą Miasta Sopot, Gminą 
Miejską Rumia, Gminą Miasto Reda,  Gminą Miasta Wejherowa, Gminą 
Miejską Pruszcz Gdański, Gminą  Wejherowo, Gminą Pruszcz Gdański, 
Gminą Kosakowo, umowy na wykonanie ekspertyzy zgodności z Ramową 
Dyrektywą Wodną zadań objętych przedsięwzięciem Zagospodarowanie 
wód opadowych w zlewniach cieków i kanałów uchodzących do Zatoki 
Gdańskiej  - druk nr 231 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie  3.1.? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie przyjęła ww. projekt uchwały i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 3.1. porządku obrad. 
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 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie dalszego użyczenia 
pomieszczeń nr 105,301,302,303,305 i 306 mieszczących się w części 
budynku administrowanej przez Urząd Miejski w Gdańsku przy ul. Długi Targ 
39/40, o łącznej powierzchni 108,79 m2, w celu kontynuowania działalności 
statutowej – na rzecz Stowarzyszenia Gdański Obszar Metropolitalny. Pismo 
WKiO.IV.2501.3.2015.AO.109114 z dnia 09 kwietnia 2015r. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku w punkcie 8.1? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie przyjęła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 8.1. porządku obrad. 

 
 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany po stronie najemcy 

– po zgonie do lokalu komunalnego – garażu nr 316 położonego przy ul. 
Obrońców Westerplatte 23. Pismo WGK.II.7152.1.3.2015.AO.109114 z dnia 
09 kwietnia 2015r. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie  8.2? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie przyjęła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 8.2. porządku obrad. 

 
 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zaopiniowania złożonych 

ofert na oddanie w najem pomieszczeń poło9żonych w budynku przy ul. 
Wita Stwosza 73 w trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru 
ofert. Pismo WGK.II.7150.1.17.2015.JM.103995 z dnia 17 kwietnia 2015r. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 8.3.? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie przyjęła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 8.3. porządku obrad. 
 
Informuję także, że do druku Nr 210 – zostały skierowane 2 autopoprawki,   
i do druków nr 215 i 216 również wpłynęły autopoprawki. 
 

Ponieważ nie było uwag do zaproponowanego porządku obrad z wprowadzonymi 
zmianami poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad 
Komisji: 
 

1. Wykonanie budżetu miasta Gdańska za 2014 rok – w zakresie działania 
Komisji. 

Przedstawiają: przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 Skarbnik Miasta Gdańska – wprowadzenie 

 Zarząd Dróg i Zieleni,  

 Melioracje Gdańskie Sp. z o.o.,  

 Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska,  

 Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych,  

 Zarząd Transportu Miejskiego 
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 Wydziały Urzędu Miejskiego: Programów Rozwojowych, Polityki 
Gospodarczej, Skarbu, Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

 
1.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
– jednostki budżetowej – druk nr 232. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie działania Komisji - druk nr 216+ 
autopoprawka. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – w zakresie 
działania Komisji - druk nr 215+ autopoprawka. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie wraz z Gminą Miasta Gdyni, Gminą Miasta Sopot, Gminą 
Miejską Rumia, Gminą Miasto Reda, Gminą Miasta Wejherowa, Gminą 
Miejską Pruszcz Gdański, Gminą Wejherowo, Gminą Pruszcz Gdański, 
Gminą Kosakowo, umowy na wykonanie ekspertyzy zgodności z Ramową 
Dyrektywą Wodną zadań objętych przedsięwzięciem Zagospodarowanie 
wód opadowych w zlewniach cieków i kanałów uchodzących do Zatoki 
Gdańskiej - druk nr   231. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

woli umorzenia udziałów Gminy Miasta Gdańska w spółce działającej pod 
firmą Forum Radunia Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku - druk nr 210 + 2 autopoprawki. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie udzielenia 
Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku pełnomocnictwa do 
zatwierdzania projektów współfinansowanych ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego - druk nr 213. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokali mieszkalnych przy ulicach: 

 Północnej 2 - pismo WGK-II.7123.1.107.2014.AW.84483 z dnia 25.03.2015r., 
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 Syrokomli 16 - pismo WGK-II.7123.1.135.2013.MS/AW.103922 z dnia 
16.04.2015r., 

 Grunwaldzkiej 204 - pismo WGK-II.7123.1.58.2013.MS/AW.103916 z dnia 
16.04.2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Garncarskiej 30 w Gdańsku polegającej na wstąpienie 
w miejsce podmiotu najmującego lokal tj. „Najedzeni” Łukasz Wingert 
podmiotu pod nazwą Tejs Wingert i Wspólnicy spółka jawna - pismo 
WGK.II.7152.4.31.2015.JW.102163 z dnia 13 kwietnia 2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Długi Targ 22/23 Gdańsku polegającej na dopisaniu 
do umowy najmu z dnia 24 lutego 2014r - obok najemcy lokalu tj. Julii 
Pellowskiej, pod nazwą Mat Burger Julia Pellowska podmiotu pod nazwą 
APAC sp. z o.o., spółka komandytowa z siedzibą w Kowalach - pismo 
WGK.II.7152.1.48.2015.BW.104290 z dnia 17 kwietnia 2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie dalszego użyczenia 

pomieszczeń nr 105,301,302,303,305 i 306 mieszczących się w części 
budynku administrowanej przez Urząd Miejski w Gdańsku przy ul. Długi 
Targ 39/40, o łącznej powierzchni 108,79 m2, w celu kontynuowania 
działalności statutowej – na rzecz Stowarzyszenia Gdański Obszar 
Metropolitalny. Pismo WKiO.IV.2501.3.2015.AO.109114 z dnia 09 kwietnia 
2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

8.2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany po stronie 
najemcy – po zgonie do lokalu komunalnego – garażu nr 316 położonego 
przy ul. Obrońców Westerplatte 23. Pismo 
WGK.II.7152.1.3.2015.AO.109114 z dnia 09 kwietnia 2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

8.3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zaopiniowania 
złożonych ofert na oddanie w najem pomieszczeń położonych w budynku 
przy ul. Wita Stwosza 73 w trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania 
i wyboru ofert. Pismo WGK.II.7150.1.17.2015.JM.103995 z dnia 17 
kwietnia 2015r. 

Przestawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami za przyjęła ww. porządek obrad. 

PUNKT – 1 
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Wykonanie budżetu miasta Gdańska za 2014 rok – w zakresie działania 
Komisji. (Opracowanie pt. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Gdańska 
za 2014 – członkowie Komisji otrzymali drogą elektroniczną na adresy mailowe 
dnia 31 marca 2015 roku).  
Przedstawiają: przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 Skarbnik Miasta Gdańska – wprowadzenie 

 Zarząd Dróg i Zieleni,  

 Melioracje Gdańskie Sp. z o.o.,  

 Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska,  

 Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych,  

 Zarząd Transportu Miejskiego 

 Wydziały Urzędu Miejskiego: Programów Rozwojowych, Polityki 
Gospodarczej, Skarbu, Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

 
Pani Maria Wojnarowska, Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Przedstawiając informację - wprowadzenie do wykonania budżetu miasta 
Gdańska za rok 2014 powiedziała m.in., że dochody są w łącznej kwocie 2 
miliardy 533 tysiące złotych, co stanowi 1,2% powyżej planu. Wydatki ogółem 
2 miliardy 627 milionów złotych. Wykonanie planu wydatków na poziomie 94%. 
Wynikiem realizacji wydatków i dochodów jest nadwyżka budżetowa w 
wysokości ponad 106 milionów złotych. W 2014 roku udział wydatków 
majątkowych w ogólnej kwocie wydatków osiągnął poziom 109%, co w zderzeniu 
z rokiem 2013 stanowi spadek o 0,5%. 
 
Jeśli chodzi o dochody i wydatki w przeliczeniu na mieszkańca, to dochód na 
jednego mieszkańca Gdańska według stanu mieszkańców na 30 czerwca 2014, 
tj. 5917 złotych, a wydatki 5687 złotych.  
 
W dochodach w roku 2014 roku największą pozycją w strukturze dochodów są 
udziały w podatkach, w tym głównie dochody z PIT, tj. 992 miliony złotych. 
Następną pozycją są subwencje, w tym głownie oświatowa w wysokości ponad 
405 milionów złotych. Znacząca też pozycja to dochody z CIT w wysokości około 
62 miliony złotych i podatek od spraw cywilno- prawnych w wysokości 31,6 
miliona złotych.  
 
Dotacje w 2014 roku osiągnęły poziom 441 milionów złotych, z czego dotacje z 
Unii Europejskiej w wysokości ponad 370 milionów złotych. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, to tak jak powiedziałam na poziomie 94%, z tym, że 
wydatki bieżące 97%, a wydatki majątkowe prawie 87% planu. 
 
W 2014 roku zrealizowano inwestycje na łączną kwotę 762 miliony złotych, z 
czego największą pozycją stanowią zadania połączenie drogowe z portem 
morskim, Trasa Słowackiego 204 miliony złotych. Kolejna inwestycja, to 
budowa Europejskiego Centrum Solidarności 78 milionów złotych i w dalszej 
kolejności Gdański Projekt Komunikacji Miejskiej, Budowa PGE Arena- 
dofinansowanie spółki BIEG – 38 milionów złotych. Budowa szkoły w Kokoszkach 
i w zasadzie to takie największe inwestycje zrealizowane w 2014 roku.  
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Tak jak powiedziałam nadwyżka budżetowa jest wynikiem realizacji dochodów 
i wydatków 106 milionów złotych, a tak dla wiadomości w 2013 roku nadwyżka 
była w wysokości 146 milionów złotych.  
 
Jeśli chodzi o wskaźniki zadłużenia, to wynik budżetu jest bezpieczny z uwagi 
na to, że dług nominalny na koniec roku do dochodów ogółem to 42% na 
dopuszczalne ustawowe zadłużenie w wysokości 60%. Obsługa zadłużenia to 
4,85% na dopuszczalną ustawową 15%. To tyle, jeśli chodzi o kwoty ogólne 
budżetu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania do tego zakresu? 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Dofinansowanie spółki BIEG w wysokości 38 milionów złotych. Co się składało 
się na tę kwotę dofinansowania, bo jest znacząco większa, bo to jest m.in. 
spłata raty kredytu na budowę stadionu, ale ona jest mniejsza? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak szczegółowo nie pamiętam, jeśli pan radny pozwoli, to doprecyzuję tę 
odpowiedź drogą mailową.   
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Bardzo proszę, bo o ile dobrze pamiętam, to rata kredytu na budowę stadionu 
to około 22 miliony złotych, a tu słyszymy o kwocie 38 milionów złotych. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
To są łącznie odsetki z rata kapitałową, więc … 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
To jest 22 miliony z kosztami finansowymi. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Sprawdzę i przekażę. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Więcej pytań nie ma, przechodzimy do wykonania budżetu 
przez ZDiZ. 
 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni 
Wydatki 2014 roku globalnie w ZDiZ wyniosły 120 milionów 88 tysięcy złotych. 
W poszczególnych branżach: 

 Utrzymanie dróg szeroko rozumiane, czyli utrzymanie techniczne, 
oznakowanie pionowe, poziome, sygnalizacja świetlna itd. – 18 milionów 
złotych, 

 Oczyszczanie letnie - 7,4 miliona złotych, 

 Utrzymanie obiektów inżynierskich - 5,8 miliona złotych, 

 Infrastruktura tramwajowa 15,6 miliona złotych, 

 Sygnalizacja świetlna 4,4 miliona złotych ( jeszcze bez TRSTARA), 
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 Oświetlenie ulic 20,5 miliona złotych, tutaj zwracam uwagę na taki 
niuansik, że koszt oświetlenia ulic rozumiany, jako zapłata za dostawę 
energii i utrzymanie oświetlenia jest wyższe niż utrzymanie ulic 
szerokorozumiane, 

 Utrzymanie cmentarzy 5,7 miliona złotych, z tym, że cmentarze same 
się finansują z wpływów wnoszonych za opłaty eksploatacyjne, 

 Utrzymanie zieleni, w tym lasów komunalnych, parków, skwerów itd.- 
8,8 miliona złotych, 

 Utrzymanie ZDiZ, jako całości firmy z wszystkim kosztami 122, 6 miliona 
złotych bez gospodarki odpadami, 

 Gospodarka odpadami, wykonanie, czyli zapłata za usługę odbioru 
odpadów i ich zapłata za utylizację w zakładzie utylizacyjnym – 66 
milionów złotych, 

Tak wygląda wykonanie budżetu po stronie wydatków. 
 
Przychody: wykonanie za 2014 rok bez gospodarki odpadami wyniosło: 

 7,5 miliona złotych- z tytułu zajęcia pasa drogowego, największe opłaty 
są za umieszczenie reklamy w pasie drogowym, handel i roboty 
branżowe, czyli budowy, przebudowy gazociągów, ciepłociągów itp. 
Jedne i drugie na poziomie prawie 3 miliony złotych, 

 Cmentarze 5,7 miliona złotych z tytułu opłat, 

 Dzierżawa infrastruktury tramwajowej – 16,5 miliona złotych. Ta 
dzierżawa z roku na rok przyrasta, dlatego, że nowych i 
wyremontowanych torowisk przybywa, 

 Dzierżawa m.in. tunelu, pasów drogowych, dróg wewnętrznych, gdzie 
nie mówimy o zajęciu pasa drogowego, tylko dzierżawy – 2,7 miliona 
złotych, 

 Różne karty i odszkodowania 939 tysięcy złotych. Są to m.in. 
odszkodowania z tytułu uszkodzenia infrastruktury drogowej  

 Wzrost podatku VAT – 312 tysięcy złotych, 
 

Łącznie z gospodarką odpadami przychody są wykonane w wysokości około 130 
milionów złotych. Czyli globalnie przychody nie są małe. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania do pana dyrektora w tym zakresie? 
Nie ma. Przechodzimy do wykonania budżetu przez Melioracje Gdańskie. 

 
Pan Andrzej Chudziak, Dyrektor Gdańskich Melioracji Sp. z o.o. 
Przedstawiając informację na temat wykonania budżetu powiedział m.in., że 
wykonanie zadań na kanalizacji deszczowej zamkniętej było kosztem blisko 
11,1 miliona złotych. Dla ciekawostki powiem, że ilość osadu usuniętego w 
ubiegłym roku z kanalizacji deszczowej wynosiła blisko 2 tysiące m3.  
 
Jeśli chodzi o systemy otwarte największą pozycją było czyszczenie zbiorników 
i remont i naprawy systemów melioracji szczegółowej i melioracji 
podstawowej, w tym Kanału Raduni, jest to 320 milionów złotych. Podstawowy 
poziom utrzymania 420 tysięcy złotych. Magazyn przeciwpowodziowy 150 
tysięcy złotych i studnie publiczne też na poziomie 150 tysięcy złotych.  
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Prace o charakterze remontowym ze środków uzyskanych z Funduszu Ochrony 
Środowiska wynosiły 1,1 miliona złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań w tym zakresie. Ponieważ niektórzy dyrektorzy 
wydziałów będą musieli jechać na spotkanie z panem Prezydentem, więc teraz 
przechodzimy do wykonania budżetu przez Wydział Gospodarki Komunalnej. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Szanowni Państwo. Dochody budżetu, za który odpowiada Wydział Gospodarki 
Komunalnej tj. kwota 169, 9 miliona złotych i zostały wykonane w 102%. W 
zakresie tego budżetu najwyższą pozycję zajmują oczywiście przewozy. O tym 
szczegółowo będzie mówił pan dyrektor Zomkowski. Tu jest 150 milionów i tu 
jest bardzo dobre wykonanie, czyli jest wyższa sprzedaż biletów niż było 
planowane. Dość dobrze nam wyszły, jeśli chodzi o dochody za wydawanie 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, tj. ponad 10 milionów złotych. 
Kolejna pozycja, na którą należy zwrócić uwagę tj. Miejski Ogród Zoologiczny. 
Tutaj też dochody są dość dobre, bo wykonanie jest prawie 105% na poziomie 
6,8 miliona złotych. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, to one zamknęły się na poziomie 318, 4 miliona złotych, 
czyli na poziomie 98%. W sprawie utrzymania systemów odwodnieniowych to 
już pan dyrektor Chudziak zreferował, generalnie zamknęły się kwotą prawie 
22 milionów złotych. Oczywiście przewozy są również najwyższą pozycją, bo 
zamknęły się kwotą 280, 3 miliona złotych, i to było wykonanie na poziomie 
98%. To najważniejsze pozycje i jeszcze warto dodać, jeśli chodzi o wydatki na 
gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych, dotacja nie była zbyt wielka, bo 1 
milion 750 tysięcy złotych. I na to składały się trzy rodzaje pomocy. Na 
utrzymanie czystości, na awarie związane z usuwaniem wyrobiska przy 
Bastionie Jezuickim i na program podwórkowy, który zresztą się udał. W tym 
roku było rozstrzygnięcie konkursu podwórkowego. Wydaje się, że mieszkańcom 
ten projekt przypadł do gustu. Jest taką lokomotywą napędzającą zmiany 
wizerunku miasta i poprawę estetyki, warunków zamieszkania i będzie 
kontynuowany.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań w tym zakresie, przechodzimy do wykonania 
budżetu przez Dyrekcję Rozbudowy Miasta Gdańska. 
 
Pani Danuta Malinowska, Główna Księgowa Dyrekcji Rozbudowy Miasta 
Gdańska 
Przestawiając informację na temat wykonania budżetu za 2014 przez DRMG 
powiedziała m.in., że plan remontów obiektów użyteczności publicznej to 
kwota 5,7 miliona złotych i wykonanie w wysokości 99,9%. Plan inwestycji w 
kwocie 117,7 miliona złotych został wykonany w wysokości 98,9 miliona złotych, 
co odpowiada poziomowi 90%. 
 
Plan wydatków bieżących jednostki, czyli koszty utrzymania to kwota 10,3 
miliona złotych i wykonany w granicach 99,8%, czyli w kwocie 10,2 miliona 
złotych. W roku 2014 DRMG uzyskała również dochody w kwocie 259 tysięcy 
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złotych, w znacznej mierze były to kary naliczone wykonawcom oraz sprzedaż 
środków trwałych Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania w tym zakresie? 
Nie ma, więc przechodzimy do wykonania budżetu przez Gdański Zarząd 
Nieruchomości Komunalnych. 
 
Pani Danuta Lewandowska, Główny Księgowy Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych, 
GZNK w 2014 roku osiągnął dochody na poziomie 94%, a to się kształtuje w 
kwocie 159, 8 miliona złotych. Z tego dochody związane z usługami tj. najmem 
i dzierżawą w wysokości 101, 8 miliona złotych, media w wysokości 41 milionów 
złotych, odsetek z tytułu nieterminowych wpłat z tytułu najmu i dzierżawy w 
wysokości 2,8 miliona złotych. Różne dochody na poziomie 1,7 miliona złotych 
oraz dotacji z budżetu miasta w wysokości 1,75 miliona złotych, w tym 650 
tysięcy złotych, tak jak powiedział dyrektor Skuras na odbudowę Szańca 
Jezuickiego, 500 tysięcy złotych na zagospodarowanie podwórek i utrzymanie 
czystości 600 tysięcy złotych. Te przychody w wysokości 101 milionów złotych, 
to 78,5 miliona złotych - przychody z czynszów lokali mieszkalny, 18,7 miliona 
złotych z czynszów lokali użytkowych i pozostałe garaże, place, ogrody tj. w 
granicach około 4 milionów złotych. 
 
Koszty kształtowały się na poziomie 157,8 miliona złotych tj. 93,4%. Tu powstał 
zysk w zakładzie budżetowym, nadwyżka środków obrotowych w wysokości 
miliona złotych, która została przekazana do budżetu miasta Gdańska. 
 
Największe koszty to remonty, wykonanie 17,7 miliona złotych, w tym remonty 
same 16,4 miliona złotych, wykonanie do planu 99,6 %. I tutaj mogę powiedzieć, 
że w tych 16,4 miliona złotych wykonano remonty 155 lokali wolnych na kwotę 
5 milionów złotych, zainstalowano w lokalach 3085 czujek dymowych, i 
rozebrano 77 obiektów. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania w tym zakresie? 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Tu była dość znaczna kwota, jeśli chodzi o wpływy z tytułu odsetek za 
nieterminowe opłaty czynszu, kwota ponad dwa miliony złotych. Jak wygląda 
ściągalność czynszów w rozbiciu na lokale komunalne mieszkalne i użytkowe? 
 
Pani Danuta Lewandowska, Główny Księgowy Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Ściągalność za 2014 rok jest na poziomie prawie 91% 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Więc spadła, bo była na poziomie 95 i 96%. 
Pani Danuta Lewandowska, Główny Księgowy Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
Nie, ja mówię o ściągalności ogółem. W lokalach użytkowych jest na poziomie 
99,5%, natomiast w lokalach mieszkalnych chyba na poziomie 77%, gdzie może 
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być błąd jednego procenta, bo dokładnie nie pamiętam. Czyli suma summarum 
ściągalność jest na poziomie ok. 91%.z tym, ze też w tym bierze udział część 
dłużników, którzy odpracowują długi. Na poziomie lat, gdzie zaczęliśmy tą 
formę wprowadzać jest to ściągalność w wysokości prawie 7 milionów złotych.  
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jak jest kwota zaległych należności z tytułu najmu lokali mieszkalnych w 
stosunku do roku 2013? Jaka jest różnica między rokiem 2013 a 2014? 
 
Pani Danuta Lewandowska, Główny Księgowy Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych, 
Jeżeli dobrze pamiętam, to tutaj dużą rolę odgrywają dłużnicy, bo to byli 
dłużnicy, kwota zadłużenia w roku 013 – kwota 207 milinów złotych, a 2014 tj. 
kwota 232 miliony złotych wraz z odsetkami.  
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Czyli zaległości rosną. 
 
Pani Danuta Lewandowska, Główny Księgowy Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych, 
Zaległości rosną, ale to jest związane z tym, że dłużnicy są stali. Ich należności 
cały czas rosną, nie ma tam żadnych wpłat. Mamy około 5 tysięcy spraw w 
sądzie, i żeby ter zaległości nie uległy przedawnieniu cały czas ponawiamy te 
egzekucje, żeby te należności ściągnąć.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do ZTM. 
 
Pan Sebastian Zomkowski, Zastępca Dyrektora Zarządu Transportu 
Miejskiego 
Jeśli chodzi o dochody, to wykonanie było wyższe o ponad 2% tj. dochody 
wykonano w wysokości 146 milionów złotych, a kwotowo wykonanie dochodów 
było wyższe o ponad 3,7 miliona złotych. Największe dochody były ze sprzedaży 
biletów komunikacji miejskiej, które wzrosły o 1,3%, kwotowo 1,1 miliona 
złotych. Ponadto wzrosła sprzedaż biletów metropolitalnych o prawie 12%. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, to były zaplanowane na 2014 rok w wysokości 283 
milionów złotych, natomiast wykonanie było na poziomie 280 milionów złotych, 
więc było niższe, bo ponad 3 miliony złotych z powodu mniejszej zapłaty za 
świadczenie usług przewozowych. Na tę kwotę składa się przede wszystkim 
zawieszenie ruchu tramwajowego między Przeróbka a Stogami, a remont ten 
jeszcze trwa. I tutaj zaoszczędziliśmy na tramwajach natomiast lekko wzrosła 
kwota na przewozach autobusowych, ale mimo tego udało się wygospodarować 
3 miliony złotych. W związku z powyższym przewozy zmalały o 3 miliony 
złotych. 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania w tym zakresie? 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jaki jest wskaźnik dopłaty do przewozów przez miasto? 
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Pani Maria Skroszewska-Romel, Wydział Gospodarki Komunalnej 
Dopłata jest w wysokości 46%. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Czyli w dalszym ciągu jesteśmy na poziomie poniżej 50%? 
 
Pani Maria Skroszewska-Romel, Wydział Gospodarki Komunalnej 
Tak. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do wykonania budżetu 
przez Wydział Programów Rozwojowych 
 
Pani Izabela Kuś, Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Wydział Programów Rozwojowych koordynuje, monitoruje realizację całego 
planu inwestycyjnego miasta. Przyjęty w grudniu 2013 roku plan wydatków na 
inwestycje na 2014 rok opiewał na kwotę 777,5 miliona złotych. Na koniec roku 
plan był praktycznie na podobnym poziomie. Wykonanie wydatków 
inwestycyjnych stanowiło 85,5%, czyli 665 milionów złotych, co oznacza, ze nie 
wydatkowano kwoty 112,3 miliona złotych. Do odtworzenia w 2015 roku 
zgłoszono kwotę 95 milionów złotych, czyli na realizację rozpoczętych i 
realizowanych przedsięwzięć inwestycyjnych. 
 
Jeśli chodzi o dochody, to wydatki inwestycyjne były pokrywane w części z 
dochodów głownie wynikających z realizacji projektów unijnych. I tak nasz 
wydział miał zaplanowaną kwotę dochodów w wysokości 472,5 miliona złotych. 
Wykonanie 389,5 miliona złotych, co stanowi 82,5% planu. Jeśli chodzi o 
wykonanie dochodów z tytułu dotacji unijnych to zrefundowanych zostało 364,7 
miliona złotych. To, jeśli chodzi o plan w kwotach. 
 
Jeśli chodzi o inne szczegóły, to ciekawostka jest to, że 2014 rok był pierwszym 
rokiem realizacji budżetu obywatelskiego. Zgłoszone zadania zostały 
zrealizowane w pełnym zakresie. Ostatecznie plan wydatków na inwestycje 
realizowane z budżetu obywatelskiego ustalono na 8,7 miliona złotych, a 
wydatkowano 8,4 miliona złotych, czyli wykonano budżet na poziomie 97,5%. 
Nie wykonanie to były oszczędności na przetargach w różnym stopniu. 
Generalnie w ciągu roku plan był korygowany, ponieważ przedsięwzięcia były 
różnie wyceniane. Przedsięwzięcia z zakresu sportu i edukacji wartości były 
zaniżone, a jeśli chodzi o zieleń i drogi wartości były zawyżone. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, przechodzimy do wykonania budżetu przez 
Wydział Polityki Gospodarczej 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Jeśli chodzi o wykonanie budżetu przez wydział, to w zakresie dochodów budżet 
został wykonany w wysokości 104%, tj. kwotowo na poziomie 20,7 miliona 
złotych i generalnie są to dywidendy z Gdańskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej oraz z Saur Neptun Gdańsk, a także są to dopłaty z Funduszu Dopłat 
Banku Krajowego na rzecz podmiotów, które realizują budownictwo 
mieszkaniowe. 
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Jeśli chodzi o wydatki, to wydatki zostały wykonane na poziomie 98,3% i 
kwotowo stanowi to 55 milionów złotych. Największe wydatki dotyczą 
oczywiście kwestii majątkowych, które są na poziomie 54,8 miliona złotych, w 
tym dotacje dla spółek mieszkaniowych, czy Gdańskiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego i Towarzystwa Budownictwa Społecznego „Motława” 
oraz Gdańskiej Infrastruktury Społecznej także spółki BIEG i Międzynarodowe 
Targi Gdańskie. Dziękuje bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. 
Nie ma pytań, przechodzimy do wykonania budżetu przez Wydział Skarbu 
 
Pan Tomasz Lechowicz, Dyrektor Wydziału Skarbu 
Wydział Skarbu wykonał dochody w wysokości 219 milionach złotych, a co 
najważniejsze w ramach dochodów majątkowych wykonał plan w wysokości 140 
milionów złotych, co stanowiło 112% zaplanowanego dochodu. Plan sprzedaży 
mieszkań z roku na rok maleje, pozostały trudno sprzedawalne lokale, które są 
spowodowane nieuregulowaną kwestią stanów prawnych tych lokali, ale mimo 
to udało nam się sprzedać prawie 600 lokali, ale jest to mniej niż zaplanowano. 
W przetargach niewątpliwie udało się zwiększyć o prawie 20 milionów dochód. 
Udało nam się sprzedać nieruchomość przy ul. Bursztynowej i ta kwota miała 
wpływ na znaczne przekroczenie planu.  
 
Wydatki w 2014 roku wynosiły ponad 62 miliony złotych, w tym gro wydatków 
było związanych z odszkodowaniami wynikającymi z przejmowaniem 
nieruchomości pod drogi jak również z zamianami nieruchomości, gdzie również 
po stronie wydatków trzeba wskazać element ten, który jest stroną wydatkową. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania w tym zakresie? 
 
Przewodniczący Piotr Borawski, członek Komisji 
Ile lokali udał się sprzedać? 
 
Pan Tomasz Lechowicz, Dyrektor Wydziału Skarbu 
W 2014 roku sprzedano 591 lokali mieszkalnych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. 
Nie ma pytań, przechodzimy do wykonania budżetu przez Wydział Środowiska 
 
 
Pan Maciej Lorek, Dyrektor Wydziału Środowiska 
Wszystkie dochody udało się dokonać powyżej planu. Natomiast wydatki zostały 
wykonane w wysokości 87%. Jedyne zadanie, które nie zostało wykonane w 2014 
roku dotyczące wsparcia gospodarki niskoemisyjnej dla Gdańskiego Obszaru 
Metropolitalnego, a to nie zostało wykonane z tego powodu, że zostało 
przeniesione na rok 2015 i w tym roku jest realizowane. Pozostałe niewykonane 
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wydatki powstały z tytułu zaoszczędzonych kwot, które wynikają z przetargów 
lub realizacji zadań za mniejsze kwoty niż planowano.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania w tym zakresie? 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Z jakiego powodu nie został zrealizowany ten plan niskoemisyjny dla GOM? 
 
Pan Maciej Lorek, Dyrektor Wydziału Środowiska 
Przetarg został zrealizowany w zeszłym roku, ale nie było możliwości, żeby w 
ciągu trzech miesięcy zrealizować to zadanie, a w tym roku odbiór prac 
przewiduje się w listopadzie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Wszystkie wydziały i jednostki przedstawiły wykonanie 
budżetu za 2014 rok w zakresie działania naszej Komisji. Nie ma więcej głosów 
w dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie sprawozdania 
z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2014 rok – w zakresie działania 
Komisji 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska za 2014 rok – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 9-
7/55/43/2015 
 

PUNKT – 1.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki 
budżetowej – druk nr 232. Oryginał projektu uchwały - druk nr 232 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 30 kwietnia 2015 roku. 
Sprawa BRMG-S.0006.232.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedział m.in., że w styczniu tego 
roku wszystkie zadania inwestycyjne finansowane przez Wydział Programów 
Rozwojowych przeszły do Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska i o tą działalność 
ZDiZ została uszczuplona. Natomiast jest propozycja wprowadzenia do naszej 
działalności innych aspektów, które jak gdyby były poza działalnością ZDiZ. 
Generalnie chodzi o kwestie problemów związanych z estetyką miasta, z 
przestrzeniami publicznymi, z takim pojęciem, które się przewijało, tzw. 
ogrodnika miejskiego, czy wpływ na zieleń w mieście, spojrzeli na to z innego 
punktu widzenia, założenia jakiejś polityki w tym zakresie i dopilnowywanie 
poprzez możliwość uzgadniania tego, co zostanie wypracowane, ponieważ 
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wszystkie dokumentacje, które się wiążą z układami drogowymi, niezależnie, 
kto jest inwestorem i tak są uzgadniane przez nas. Czyli ta pozycja wpływu na 
przestrzeń publiczną, na zieleń jak gdyby zostaje zmaterializowana jak gdyby 
narzędziami wykonawczymi. Na tym polega ta zmiana, która przenosi do nas te 
kompetencje w tym zakresie, o których przed chwilą wspomniałem. Tu jest 
kwestia reklam szeroko-pojętych, nie tylko w pasie drogowym i handlu w 
mieście. Czyli do ZDiZ przechodzą dwie działki obsługiwane w tej chwili przez 
pracowników Urzędu Miejskiego, czyli przez Referat Estetyzacji, Referat 
Handlu w części i pojęcie, ze tak powiem nowe ogrodnika miejskiego.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 

 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Czyli to znaczy, ze Referat Estetyzacji w Wydziale Architektury zostanie 
zlikwidowany i przeniesiony do ZDiZ? 

 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Tak. To będzie dział estetyzacji w pionie, który będzie się zajmował tą 
problematyką generalnie, o której powiedziałem. On jeszcze zostanie 
rozbudowany poprzez przeniesienie z Działu Utrzymania, czy z pionu 
utrzymania tych działów, które oddziałują na estetykę miasta. Czyli to będzie 
dział utrzymania zieleni, dział oczyszczania. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
A pro po przeniesienia inwestycji do DRMG, które teraz są w Wydziale 
Programów Rozwojowych. Jakie macie państwo możliwości kontrolne 
wykonania procesu inwestycji. Jak to będzie kontrolowane w zakresie wyboru 
projektu i realizacji projektu, bo wy już później będziecie to tylko 
eksploatowali? 
 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Granica została postawiona w taki sposób, że DRMG przygotowuje i realizuje 
to, co jest w procesie inwestycyjnym, wybrane inwestycje. Natomiast wpływ 
mamy poprzez wskazywanie pewnych wytycznych i uzgodnień projektów, które 
do nas tak i tak wszystkie trafiają.  
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Czyli na bezpośredni proces inwestycyjny nie macie wpływu, ani na odbiór 
robót? 
 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Bezpośrednio na proces inwestycyjny nie, natomiast przejmujemy po odbiorze 
przez inwestora zastępczego, którym jest DRMG zadań inwestycyjnych.  

 
Pani Izabela Kuś, Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Przegląd projektu przez ZDiZ jest na etapie projektowym. 
 
Pan Mieczysław Kotłowski, Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Nie możemy odbierać tych robót, bo nie bierzemy udziału … 
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Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Odbiór robi DRMG, który nie jest zainteresowany warunkami eksploatacji, bo 
on nie będzie tego eksploatował, a między projektem a odbiorem jest duża 
przestrzeń, o to mi chodzi i w tym sensie to jest chore. 
 
Pani Izabela Kuś, Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
To DRMG ponosi za to odpowiedzialność, bo DRMG jest taką samą jednostką 
budżetową, jaką jest ZDiZ. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli nie do końca ZDiZ będzie miał, to, co było planowane, a po odbiorze, to 
już będzie pozamiatane, o to chodzi. 
 
Pani Izabela Kuś, Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Ale DRMG nie dostaje nagle inwestycji. Jednostka ponosi odpowiedzialność, ma 
uprawnienia. DRMG realizowało, powiedzmy 80% inwestycji, to teraz będzie 
realizowało 100% inwestycji, bo dotychczas podział kompetencji był taki, że 
realizowały inwestycje DRMG, ZDiZ i GIK, które były powierzone spółce. Po 
prostu GIK znika z rynku inwestycyjnego, przynajmniej w zakresie inwestycji 
komunalnych. ZDiZ realizował tylko część projektów inwestycyjnych 
związanych z modernizacjami. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Zarządu 
Dróg i Zieleni w Gdańsku – jednostki budżetowej – druk nr 232. 
 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 232. 
Opinia Nr 9-7/56/44/2015  

 
 

PUNKT – 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie działania Komisji - druk nr 216+ 
autopoprawka. Oryginał projektu uchwały - druk nr 216 wraz z autopoprawką stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 30 kwietnia 2015 roku. 

Sprawa: BRMG - S.0006.216.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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Pani Maria Wojnarowska, Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 216 wraz z 
autopoprawką- w zakresie działania Komisji. 

 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie 
działania Komisji - druk nr 216wraz z autopoprawką. 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek – w zakresie działania Komisji, zawarty w druku nr 216 wraz z 
autopoprawką. Opinia Nr 9-7/58/46/2015 
 

 
PUNKT – 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – w zakresie 
działania Komisji - druk nr 215+ autopoprawka. Oryginał projektu uchwały - druk 
nr 215 wraz z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 30 kwietnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.215.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Maria Wojnarowska, Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 215 wraz z 
autopoprawką- w zakresie działania Komisji. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. 
Czy Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska siedzibę z ul. Piekarniczej całkowicie 
opuszcza, czy tylko w części przenosi się na ul. Żaglową? 

 

 
 
Pani Maria Wojnarowska, Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 

Mają przenieść się w całości, ale w dwóch etapach, więc to trochę będzie 
trwało. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Na Piekarniczej, to lokal gminny? 



17 

 

 
Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Tak, to jest lokal gminny, i nie ma jeszcze decyzji, co tam będzie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2015 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 215 wraz z 
autopoprawką. 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek – w zakresie działania Komisji, zawarty w druku nr 215 wraz z 
autopoprawką. Opinia Nr 9-7/59/47/2015 

 
PUNKT – 3.1. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie wraz z Gminą Miasta Gdyni, Gminą Miasta Sopot, Gminą Miejską Rumia, 
Gminą Miasto Reda, Gminą Miasta Wejherowa, Gminą Miejską Pruszcz Gdański, 
Gminą Wejherowo, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą Kosakowo, umowy na 
wykonanie ekspertyzy zgodności z Ramową Dyrektywą Wodną zadań objętych 
przedsięwzięciem Zagospodarowanie wód opadowych w zlewniach cieków i 

kanałów uchodzących do Zatoki Gdańskiej - druk nr 231. Sprawa: BRMG - 
S.0006.231.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pan Marcin Dawidowski, Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedział m.in., że tytuł uchwały 
jest dłuższy niż omawianie. Geneza jest następująca. Projekt Ochrona Wód 
Zatoki Gdańskiej II wymaga sporządzenia ekspertyzy na zgodność z Ramową 
Dyrektywą Wodną. Ponieważ w tym projekcie jest dziesięć gmin, to wszystkie 
te gminy chcą, żeby to było jedno wspólne zagadnienie, prowadzi je Gdynia, 
żeby je zrealizować musimy zawrzeć porozumienie międzygminne w tej 
sprawie, więc potrzebujemy zgody Rady Miasta Gdańska na taką operację. 
Udział miasta gdańska wyrażony ilością zadań z tej całej gromady, tj. 44%, czyli 
w kwocie to będzie mniej więcej 65 tysięcy złotych brutto. To nam pomoże, to 
jest jednym z elementów zadania i warunkujący po środki unijne. Robimy to w 
dziesięć gmin, żeby było taniej. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie wraz z Gminą Miasta Gdyni, 
Gminą Miasta Sopot, Gminą Miejską Rumia, Gminą Miasto Reda, Gminą Miasta 
Wejherowa, Gminą Miejską Pruszcz Gdański, Gminą Wejherowo, Gminą Pruszcz 
Gdański, Gminą Kosakowo, umowy na wykonanie ekspertyzy zgodności z Ramową 
Dyrektywą Wodną zadań objętych przedsięwzięciem Zagospodarowanie wód 
opadowych w zlewniach cieków i kanałów uchodzących do Zatoki Gdańskiej - druk 
nr   231. 
 

Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 231. 
Opinia Nr 9-7/60/48/2015 
 

 
PUNKT – 4 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli umorzenia udziałów Gminy Miasta Gdańska w spółce działającej pod 
firmą Forum Radunia Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku - druk nr 210 + 2 autopoprawki. Oryginał projektu uchwały - druk nr 210 
wraz z autopoprawkami stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 

dnia 30 kwietnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.210.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że pierwsza 
autopoprawka dotyczy rozszerzenia zapisów, które dotyczą umorzenia udziałów 
w tejże spółce. Druga autopoprawka wynika z faktu, iż w dniu wczorajszym 
otrzymaliśmy z Sądu Rejestrowego, iż została zarejestrowana nowa firma, nowa 
nazwa firmy, czyli spółka zmienia swoją nazwę z Forum Radunia Sp. z o.o. na 
nazwę Forum Gdańsk Spółka z o.o. Natomiast, jeżeli chodzi o samą treść 
uchwały, to merytorycznie ona się nie zmieniła i chodzi o to, że bank, który 
będzie finansował całe przedsięwzięcie na poziomie około 85% wartości tego 
przedsięwzięcia postawił takie wymóg, że chciałby mieć uchwałę Rady Miasta 
Gdańska, która stanowi o tym, że będzie możliwe umorzenie udziałów Miasta 
Gdańska i to warunkuje uruchomienie środków finansowych dla Spółki Forum 
Radunia z kredytu, który będzie finansował to przedsięwzięcie. Jeżeli chodzi o 
samą zasadę umorzenia udziałów, to ona wynika wprost z umowy spółki, które 
stanowią o tym, że udziały w spółce będą mogły być umorzone dopiero 
wówczas, kiedy spółka zrealizuje wszystkie cele publiczne zapisane w 
warunkach umowy oraz zrealizuje całe przedsięwzięcie na poziomie większym 
niż 50% jego realizacji. Czyli w momencie, kiedy nie będą spełnione te warunki 
nie dojdzie do umorzenia udziałów. Będą odpowiednie stosowne uchwały 
podejmowane przez spółkę na poziomie organów spółki. Natomiast to jest 
uchwała wyjściowa, która pozwoli nam poczynić takie działania. 
 
Jeśli chodzi o cele publiczne, które będą realizowane w ramach tego 
przedsięwzięcia, to zostały one opisane w § 1 projektu uchwały, ale jeśli 
państwo sobie życzycie mogę je uszczegółowić.  
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Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Proszę je wyszczególnić. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Jeśli chodzi o zewnętrzny układ komunikacyjny, to dotyczy on: 

 budowy skrzyżowania w ul. Armii Krajowej i 3 Maja,  

 przebudowy skrzyżowania Podwale Przedmiejskie, Armii Krajowej i ul. 
Okopowa. Rewitalizacji przejścia podziemnego pod ul. Wały 
Jagiellońskie, czyli tam, gdzie są obecnie te wszystkie budy będzie to 
zrewitalizowane. Zresztą spółka Multi Corporation B.V. dogaduje się z 
właścicielem nieruchomości LOT, żeby ewentualnie wspólnie 
uczestniczyć w budowaniu głębiej przejścia i parkingu, ale jeszcze się 
dogadują.  

 Przebudowa skrzyżowania ul. Hucisko i Targ Rakowy.  

 Budowa tunelu drogowego i przejścia podziemnego pod ulicą Hucisko. 
Czyli będzie droga Nowe Podwale Grodzkie, która dzisiaj się kończy do 
Huciska, ona będzie przechodziła pod i tam też obok będzie wzdłuż 
przejście dla pieszych.  

 Przebudowa skrzyżowania ul. Okopowej z ul. Toruńską, czyli tuż przed 
Urzędem Marszałkowskim, tam, gdzie jest budowane przejście – wyjście 
z peronu SKM.  

 Przebudowa skrzyżowania ul. Wały Jagiellońskie -Podwale Grodzkie, 
czyli tu przy byłej przychodni kolejowej, czyli tam będzie wlot do ul. 
Tzw. Nowe Wały Jagiellońskie. I ona się będzie składała jakby z trzech 
elementów, czyli od skrzyżowania do Huciska. Od Huciska do Armii 
Krajowej i ona wtedy w tym ciągu będzie biegła, jako wewnętrzny układ 
komunikacyjny, będzie jak gdyby pod płytą wzdłuż torów kolejowych i 
za Huciskiem do ul. Toruńskiej będzie trzeci odcinek tejże ulicy. I tutaj 
te wszystkie elementy są wymienione. To jest zewnętrzny układ 
komunikacyjny. 

 Drugi projekt publiczny, tj. wewnętrzny układ komunikacyjny. I tutaj są 
powiązania pieszo-jezdne całej przestrzeni Targu Rakowego i Targu 
Siennego.  

 

 Później są cele, infrastruktura publiczna w skład, której wchodzi 
budynek Centrum Dziedzictwa Historycznego Miasta Gdańska. To jest 
oczywiście nazwa ciągle robocza, jest rozpisany konkurs na nazwę tego 
budynku.  

 

 Rewitalizacja nabrzeży Kanału Raduni,  

 Rewitalizacja skweru im. Harcerzy Polskich, 

 Rewitalizacja placu Za Kunsztem Wodnym, czyli to są dzisiejsze parki, 
które pozostaną tymi parkami zielonymi i grunty pod tymi parkami nie 
będą wchodziły aportem do spółki, tylko będzie to rewitalizowane, nasza 
własność. 

 Infrastruktura wewnętrzna i infrastruktura zewnętrzna oraz będą 
budowane parkingi kubaturowe na płycie w ilości minimum 830 miejsc 
postojowych, przy czym już dzisiaj wiadomo, że będą to miejsca 
postojowe, ogólnodostępne, oczywiście płatne na płycie w ilości 1100 
miejsc, a obok będą biurowce, i to jest ostatnia faza inwestycji. I to są 
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wszystkie cele publiczne, oczywiście nie biurowce, bo biurowce należą 
do kompleksu projektu, który będzie musiał być zrealizowany w 
minimum 50 %, żeby zostały umorzone udziały Gminy Miasta Gdańska. 

 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Dziękuję bardzo. Rozumiem, że ta uchwała ma charakter intencyjny? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Na dzisiaj ona nie może być wykonana, dlatego, że projekt musi być 
wykonany w 50%, a projekt na razie jest w fazie przed inwestycyjnej, a to, co 
do tej pory się wydarzyło, co dzisiaj widzimy, czyli badania archeologiczne, czy 
to, co jest na torach, to było wykonywane po to, żeby zmieścić się z SKM i PLK 
na torach kolejowych, żeby jak gdyby obniżyć koszty pobytu na torach. 
Chcieliśmy, żeby to podzieliło się pomiędzy trzy spółki a nie tylko obciążenie 
było na jednym podmiocie, i chcieliśmy również wszyscy zdążyć równocześnie, 
ale to jest cały czas faza przed inwestycyjna. Spółka planuje wejście w fazę 
inwestycyjną w maju. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jaki w tej chwili jest udział kapitałowy w tej spółce? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak jak pozwoliłam sobie napisać w uchwale, tj. 54 miliony złotych, a docelowy 
będzie 140 milionów złotych, i to jest zapisane w ofercie, oni tą ofertę tak będą 
realizowali. Mają już zgodę organów korporacyjnych, mają już finansowanie 
banków, mają wszystkie pozwolenia na budowę, a potrzebują jeszcze tylko tej 
uchwały dla uruchomienia finansowania i finiszujemy z takimi umowami 
roboczymi, które są jakby podporządkowane umowie wspólników. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jakie w tej chwili są udziały w spółce, ile ma miasto, ile PLK… 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
PLK tam nie ma. Udziałowcami spółki jest tylko miasto i Multi Corporation B.V. 
Natomiast spółki z grupy PKP tylko współpracują przy projekcie, bo dzieją się 
kroki inwestycyjne na torach kolejowych, i były ich wspólne przedsięwzięcia, 
natomiast nie ma ich w naszej spółce. Miasto w spółce dzisiaj jest na poziomie 
tym minimalnym, gdzie był wnoszony kapitał zakładowy dla utworzenia spółki i 
nic poza tym, czyli 20 tysięcy złotych. Natomiast oni już mają 54,5 miliona 
złotych. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Czyli nasz udział jest śladowy można powiedzieć. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Oczywiście. Nasz udział w spółce będzie się kształtował na poziomie 
wnoszonego aportu nieruchomościowego, ale w tym samym czasie oni będą 
wchodzili kapitałowo, czyli oni zawsze będą ponad nami, a my będziemy 
udziałowcem mniejszościowym. Aczkolwiek w Radzie Nadzorczej i w fazie 
inwestycyjnej już będziemy mieli swojego członka zarządu i w radzie 
nadzorczej jesteśmy po pół, czyli po dwie osoby. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli umorzenia udziałów Gminy Miasta 
Gdańska w spółce działającej pod firmą Forum Radunia Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 210 + dwie 
autopoprawki. 
 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 210 wraz z autopoprawkami. Opinia Nr 9-
7/61/49/2015 
 

PUNKT – 5 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie udzielenia 
Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku pełnomocnictwa do 
zatwierdzania projektów współfinansowanych ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego - druk nr 213. Oryginał projektu uchwały - druk nr 213 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 30 kwietnia 2015 
roku. Sprawa BRMG-S.0006.213.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 
Pan Roland Budnik, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gdańsku,  
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 213 zgodnie z 
uzasadnieniem. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy 
w Gdańsku pełnomocnictwa do zatwierdzania projektów 
współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego - 
druk nr 213. 
 

Głosowanie: 
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Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 213. Opinia 
Nr 9-7/57/45/2015 
 
 

PUNKT – 6 
Rozpatrzenie wniosków Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokali mieszkalnych przy ulicach: 

 Północnej 2, 

 Syrokomli 16, 

 Grunwaldzkiej 204 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 

 Ul. Północna 2.  
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK-II.7123.1.107.2014.AW.84483 
z dnia 25.03.2015r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
Opinia Nr 9-7/62/50/2015 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
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 Ul. Syrokomli 16  
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK-
II.7123.1.135.2013.MS/AW.103922 z dnia 16.04.2015r. wraz z raportem stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
Opinia Nr 9-7/63/51/2015 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 
 
 

 Al. Grunwaldzka 204.  
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK-
II.7123.1.58.2013.MS/AW.103916 z dnia 16.04.2015r. wraz z raportem stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
Opinia Nr 9-7/64/52/2015 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 

 
PUNKT – 7 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Garncarskiej 30 w Gdańsku polegającej na wstąpienie 
w miejsce podmiotu najmującego lokal tj. „Najedzeni” Łukasz Wingert 
podmiotu pod nazwą Tejs Wingert i Wspólnicy spółka jawna. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: 
WGK.II.7152.4.31.2015.JW.102163 z dnia 13 kwietnia 2015r. stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego przy ul. Garncarskiej 30 w 
Gdańsku polegającej na wstąpienie w miejsce podmiotu najmującego lokal 
tj. „Najedzeni” Łukasz Wingert podmiotu pod nazwą Tejs Wingert i 
Wspólnicy spółka jawna. 
 

Głosowanie 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego przy ul. 
Garncarskiej 30 w Gdańsku polegającej na wstąpienie w miejsce podmiotu 
najmującego lokal tj. „Najedzeni” Łukasz Wingert podmiotu pod nazwą Tejs 
Wingert i Wspólnicy spółka jawna. Opinia Nr 9-7/65/53/2015 

 
PUNKT – 8 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
użytkowego przy ul. Długi Targ 22/23 Gdańsku polegającej na dopisaniu do 
umowy najmu z dnia 24 lutego 2014r - obok najemcy lokalu tj. Julii 
Pellowskiej, pod nazwą Mat Burger Julia Pellowska podmiotu pod nazwą 
APAC sp. z o.o., spółka komandytowa z siedzibą w Kowalach.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.48.2015.BW.104290 
z dnia 17 kwietnia 2015r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Długi Targ 22/23 Gdańsku polegającej na dopisaniu do umowy najmu z dnia 
24 lutego 2014r - obok najemcy lokalu tj. Julii Pellowskiej, prowadzącej 
działalność pod nazwą: Mat Burger Julia Pellowska podmiotu pod nazwą: 
APAC sp. z o.o., spółka komandytowa z siedzibą w Kowalach. 
 
Głosowanie 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym 
się – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu użytkowego, 
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zlokalizowanego przy ul. Długi Targ 22/23 Gdańsku polegającej na dopisaniu 
do umowy najmu z dnia 24 lutego 2014r - obok najemcy lokalu tj. Julii 
Pellowskiej, prowadzącej działalność pod nazwą: Mat Burger Julia Pellowska 
podmiotu pod nazwą: APAC sp. z o.o., spółka komandytowa z siedzibą w 
Kowalach. Opinia Nr 9-7/66/54/2015 
 

PUNKT – 8.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie dalszego użyczenia 
pomieszczeń nr 105,301,302,303,305 i 306 mieszczących się w części 
budynku administrowanej przez Urząd Miejski w Gdańsku przy ul. Długi Targ 
39/40, o łącznej powierzchni 108,79 m2, w celu kontynuowania działalności 
statutowej – na rzecz Stowarzyszenia Gdański Obszar Metropolitalny.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Alicja Opała, Kierownik Referatu Planowania i Analiz w Wydziale Kadr 
i Organizacji 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WKiO.IV.2501.3.2015.AO.109114 z 
dnia 09 kwietnia 2015r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia pomieszczeń nr 
105,301,302,303,305 i 306 mieszczących się w części budynku 
administrowanej przez Urząd Miejski w Gdańsku przy ul. Długi Targ 39/40 w 
Gdańsku, o łącznej powierzchni 108,79 m2, w celu kontynuowania 
działalności statutowej – na rzecz Stowarzyszenia Gdański Obszar 
Metropolitalny. 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dalszego użyczenia pomieszczeń nr 105,301,302,303,305 i 
306 mieszczących się w części budynku administrowanej przez Urząd Miejski w 
Gdańsku przy ul. Długi Targ 39/40 w Gdańsku, o łącznej powierzchni 108,79 m2, 
w celu kontynuowania działalności statutowej – na rzecz Stowarzyszenia 
Gdański Obszar Metropolitalny. Opinia Nr 9-7/67/55/2015 
 

 
 
 
 
 
 



26 

 

PUNKT – 8.2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany po stronie najemcy 
– po zgonie do lokalu komunalnego – garażu nr 316 położonego przy ul. 
Obrońców Westerplatte 23 – na rzecz p. Elżbiety Materny.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.3.2015.AO.109114 z 
dnia 09 kwietnia 2015r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy – po zgonie 
do lokalu komunalnego – garażu nr 316 położonego przy ul. Obrońców 
Westerplatte 23 – na rzecz p. Elżbiety Materny. 
 
Głosowanie 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie zmiany po stronie najemcy – po zgonie - do lokalu 
komunalnego – garażu nr 316, o powierzchni 15,95 m2, przy ul. Obrońców 
Westerplatte 23 w Gdańsku – na rzecz Pani Elżbiety Materny. Opinia Nr 9-
7/68/56/2015 

 
PUNKT – 8.3. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie zaopiniowania złożonych 
ofert na oddanie w najem pomieszczeń położonych w budynku przy ul. Wita 
Stwosza 73 w trybie bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., że na lokal zostały złożone 
dwie oferty przez: 
1. Fundację Polską Republika Litografii, proponującej zagospodarowanie lokalu 

z przeznaczeniem na siedzibę i realizację celów statutowych. Celem 
Fundacji jest działalność kulturalno-oświatowa oraz ochrona dóbr kultury i 
tradycji w zakresie spierania, promocji i popularyzacji druku z kamienia 
(litografii). 

2. Fundację Rollin' Stone of Blues im. Marii Jurkowskiej, która proponuje 
zagospodarowanie lokalu z przeznaczeniem na realizację celów 
statutowych, polegających m.in. na popularyzacji działań 
upamiętniających postać i dorobek Marii Jurkowskiej – pierwszej 
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propagatorki bluesa w Polsce, działań służących upowszechnianiu zasad 
poszanowania tradycji, kultury, historii i dorobku polskiej muzyki. 

Pismo WGK.II.7150.1.17.2015.JM.103995 z dnia 17 kwietnia 2015r. stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Rozumiem, że te organizacje nie będą tam prowadziły swojej 
działalności, tylko będą tam biura. 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak. Będą tam tylko biura. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie oferty złożonej przez: 
 
Fundację Polską Republika Litografii. 
O głosów za. 
 
Fundację Rollin' Stone of Blues im. Marii Jurkowskiej 
6 głosów za. 
 
Głosowanie 
Komisja 6 głosami za – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ofertę Fundacji 
Rolling' Stone of Blues im. Marii Jurkowskiej. Opinia Nr 9-7/69/57/2015 

 
PUNKT – 9 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony członków 
Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 17:10. 

 
Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 
 

Piotr Dzik  
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 


